
RG.0012.05.2019  

Protokół Nr 5/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 26marca 2019 roku. 

 

Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

II. Przyjęcie porządku obrad.  

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  

V. Wolne wnioski i zapytania.  

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.   

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1401a zakończyła o godz. 1520. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się  

w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji.  

Ad. III.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania.  

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu „Nowa 

Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” przedstawiła Zastępca Wójta Izabela Szałaj. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował zmiany w punkcie 10 Regulaminu Gminnego 

Programu „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi”. Rada Gminy w danym roku budżetowym 

miałaby ustalać w budżecie gminy kwotę przeznaczoną na realizację programu. Zniesione 

zostałoby ograniczenie liczby sołectw lub stowarzyszeń mogących starać się o 

dofinansowanie, jednak maksymalną kwotą jaką mogą uzyskać z programu będzie 20 000,00 

zł. Radni poparli propozycję Wójta Gminy. 

Nie zgłoszono więcej uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

 



Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela 

przedstawiła Inspektor ds. oświaty Joanno Dudzińska.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad 

Sanem w 2019 roku” przedstawił Inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i p.poż. Jacek 

Dudek. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy przedstawiła Zastępca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok przedstawiła 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem na 2019 rok przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  



W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

Ad. IV/8. 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

przewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Radni zaproponowali zwiększenie diety z 1 300,00 zł miesięcznie na kwotę 1 340,00 zł 

miesięcznie. Zaproponowano termin wejścia uchwały w życie z dniem 1 kwietnia 2019 roku. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Radni zaproponowali zwiększenie diety z 300,00 zł za udział w sesji na kwotę 350,00 zł  oraz 

z 450,00 zł za prowadzenie sesji (w przypadku nieobecności przewodniczącego) na 500,00 zł. 

Zaproponowano termin wejścia uchwały w życie z dniem 1 kwietnia 2019 roku. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10.  

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Radni zaproponowali: 

- zwiększenie diety z 300,00 zł za udział w sesji na kwotę 350,00 zł;  

- zwiększenie diety dla członków komisji stałych i doraźnych z 200,00 zł za udział  

w posiedzeniu komisji na kwotę 250,00 zł;  

- zwiększenie diety przewodniczących stałych i doraźnych komisji z 250,00 zł na kwotę 

300,00 zł; 

- zwiększenie diety dla zastępcy przewodniczącego komisji – w przypadku prowadzenia 

obrad komisji z 250,00 zł na kwotę 300,00 zł; 

- zwiększenie diety dla sekretarza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w przypadku 

prowadzenia obrad komisji do kwoty 300,00 zł.  

Zaproponowano termin wejścia uchwały w życie z dniem 1 kwietnia 2019 roku. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. V/1. 

Głos zabrała Zastępca Wójta Izabela Szałaj i poinformowała, że do Gminy wpłynął wniosek  

P. Arkadiusza Jaworskiego o zakup 1 ha z działki o nr ewid. 125/9 położonej w obrębie 



Zalesie Antoniowskie. Na zakupionej działce planuje otworzyć centrum ogrodnicze ze 

szkółką drzew i krzewów. Wniosek został przedstawiony pod głosowanie, przez Sołtysa 

Sołectwa Antoniów na Zebraniu Wiejskim. Za sprzedażą głosowało 16 osób, przeciw była 1, 

od głosu wstrzymało się 6 osób. W pierwszej kolejności Wójt zleci wydzielenie działki, 

podejmie czynności związane z uzyskaniem decyzji o warunkach zabudowy, a po jej 

uprawomocnieniu zleci opracowanie operatu szacunkowego nieruchomości przez 

rzeczoznawcę majątkowego oraz ogłosi przetarg na jej sprzedaż w trybie przetargu 

nieograniczonego.  

Radni rozpatrzyli pozytywnie możliwość sprzedaży w/w działki. 

 

Ad. V/2. 

Radny Jacek Pamuła zgłosił wniosek, aby na działce nr ewid. 3/1 w miejscowości Rzeczyca 

Okrągła geodeta ustalił w terenie granice wydzielonej drogi. 

Ad. V/3.  

Radna Lucyna Jurkiewicz zaapelowała, aby wystosować pismo do Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie (Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Krakowie 

- Zarząd Zlewni w Sandomierzu) o udrożnienie rzeki Strachockiej. Zwróciła również uwagę, 

że w złym stanie znajdują się stopy wałów w/w rzeki, w których swoje nory mają bobry 

 i osłabiają one wytrzymałość wałów.  

Ad. V/4.  

Radny Tomasz Budziło zgłosił wniosek o budowę lampy przy drodze od Zalesia 

Antoniowskiego do Orzechowa na wysokości posesji p. Kułagi, ponieważ mieszkańcy 

zgłaszają problemy z brakiem oświetlenia przy ich posesjach.   

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

            Przewodnicząca Komisji  

             Tomasz Budziło 

 

Protokołowała:  

Anna Majewska 

 

 


